
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 11. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 474
Når harmonikravet for bl.a. slagtesvin ændres fra 1,4 til 1,7 dyreenheder pr.
ha, må det alt andet lige betyde, at der kommer mere zink og kobber ud på
markerne, hvordan skal kommunerne håndtere denne øget mængde af kob-
ber og zink ift. marker, der i forvejen er belastet af kobber og zink over nul ef-
fektniveauet?

Svar bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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